
17. dubna 2010 se konala 22. Valná 
hromada ČSTV, na které bylo zvoleno na 
další 4 leté období nové vedení ČSTV s vý-
raznými sportovními osobnostmi ve svém 
středu. Vysočinu může těšit, že v novém 
vedení má své želízko v ohni v osobě ing. 
Vítězslava Holuba. Nově zvolené vedení se 
pustilo do práce s obrovskou intenzitou a za 
metami, které si ve svém volebním progra-
mu vytýčilo jde přímo buldočí silou. ČSTV 
se začíná měnit. Do stojatých vod se dostal 
silný proud, který se snaží změnit organiza-
ci od základu. Mezi své hlavní cíle vedení 
zařadilo: 

1) usilovat o dlouhodobou, trvale udrži-
telnou a legislativně garantovanou 
koncepci vícezdrojového financování 
sportu, spojující veřejné rozpočty s 
vlastními zdroji (přiblížit podporu 
sportu z veřejných rozpočtů průměru 
zemí EU) 

2) Být respektovaným pilířem sportov-
ního prostředí v ČR založeným na 
dvoukomorovém systému (svazy a 
regiony) 

3) Usilovat o komplexní právní úpravu 
sportu a vymezení kompetencí stát-
ních a samosprávných institucí v 
oblasti sportu 

4) Analyzovat vlastní majetkový poten-
ciál ČSTV, zefektivnit výkonnost a 
přijmout novou koncepci v této oblas-
ti 

5) Novelizace stanov ČSTV je základ-
ním krokem vnitřní změny organiza-
ce. Součástí novelizace bude i změna 
názvu. ČSTV musí být moderní, vý-
konná a důvěryhodná instituce. 

6) Změna stanov však sama o sobě nic 
nezmění. Modernizace ČSTV vyža-
duje podrobnou analýzu struktury a 

činnosti aparátu. 
Výsledkem analý-
zy musí být vy-
hodnocení poměru 
mezi ekonomickou 
náročností a výko-
ny poskytovanými 
sdruženým sub-
jektům a následně 
stanovení priorit pro servisní činnos-
ti sdruženým subjektům včetně za-
jištění stabilního finančního zázemí 
pro činnosti krajských i regionálních 
sdružení. 

7) Významným a nelehkým cílem je 
příprava strategie rozvoje sportov-
ních center, zajišťujících přípravu 
kandidátů státní sportovní reprezen-
tace. 

8) Také spolupráce s ostatními střešní-
mi organizacemi musí být navázána 
užší. S Českou obcí sokolskou bude 
jednáno o podmínkách její ekonomic-
ké participace na činnosti sportov-
ních svazů sdružených v ČSTV. 

9) Nezanedbatelným úkolem je také 
oblast vzdělávání, které se netýká 
pouze trenérů a cvičitelů, ale stejně 
tak se týká vedoucích pracovníků i 
zaměstnanců ČSTV ve svazech, regi-
onech i krajích. 

 

 Žádné cíle nemohou být realizová-
ny, když ti, kterých se to týká nebudou 
chtít. Věřím, že nová etapa činnosti ČSTV 
nezůstane pouze na papíře, ale projeví se 
především ve zlepšení podmínek pro spor-
tovní činnost a to nejen na reprezentační 
úrovni, ale i na té naší výkonnostní popř. 
rekreační. 

  

ČSTV započalo novou etapu činnosti 

Nejdůležitější body: 
 
Finanční prostředky na údržbu 
2010 byly navýšeny 
 
Dotace kraje Vysočina na mlá-
dež pro rok 2010 byly TJ, SK 
rozeslány 30. 6. 2010 
 
Byl vyhlášen termín aktualiza-
ce členské základny a pasporti-
zace na 30. listopadu 2010 
 
Investiční program ČSTV pro 
rok 2011  
 
Pouze jediná TJ se bez omluvy 
nezúčastnila jednání VH RS 
ČSTV Jihlava 
 
Městys Dolní Cerekev slavnost-
ně otevřel novou sportovní 
halu 
 
Obec Dobronín čeká v srpnu 
tradiční mezinárodní volejba-
lový turnaj VOLEYBALL CUP 
DOBRONÍN 
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• Valné hromady se bez omluvy nezúčastnila 
pouze Florbalová škola Jihlava: 

Na základě usnesení 22. VH č. 1/7 neobdrží tato TJ dotace z 
žádných zdrojů. 

 

• Finanční prostředky na údržbu na rok 2010 

 Pro TJ, SK, kterým byly na VH RS ČSTV Jihlava 
schváleny dotace z programu MŠMT „Údržba a provoz 
TVZ“, můžeme tlumočit příjemnou informaci. Po jednání 
nového vedení ČSTV s MŠMT, byly finanční prostředky 
tohoto programu navýšeny. V našem případě se jedná o na-
výšení z 356 600 Kč na 426 700,- Kč, tj. o 70 100,- Kč. Je 
příslib, že tento program bude v průběhu prázdnin ještě 
posilněn. Můžeme tedy předpokládat ještě jedno navýšení 
cca ve stejném objemu, tzn., že po prázdninách bychom 
mohli mít objem z tohoto programu ve výši 496 800,- Kč. 

 Výkonný výbor na svém 3. jednání dne 29.6.2010 
se touto problematikou zabýval, a usnesl se na řešení, kdy 
všem TJ, SK, kterým byly dotace schváleny Valnou hroma-
dou v konkrétních objemech, budou tyto dotace navýšeny 
procentuálním podílem, který byl stanoven na základě již 
schválené dotace. Tabulku procentuálního nárůstu dotací 
můžete nalézt na www.cstv.cz/jihlava v oddíle Aktuality — 
3. jednání VV RS ČSTV Jihlava.  

Během letních prázdnin bude TJ, SK zaslána smlouva, po 
jejímž podpisu mohou TJ, SK začít čerpat tuto dotaci. 

 

• Dotace kraje Vysočina na mládež za rok 2010 

 Schválená dotace na mládež z kraje Vysočina byla 
TJ, SK rozeslána 30.6.2010. V e-mailové příloze naleznete 
dotační dopisy. Vyberte si prosím ten, který se týká Vaší TJ, 
SK, vytiskněte jej a předejte hospodáři TJ. Nezapomeňte 
prosím, že je nutné označit účetní doklady, na které 
byla dotace použita, symbolem VK-VHRSJI-2010, tak 
jak je uvedeno v dotačním dopise.  

TJ, SK, které nemají bankovní účet nechť se spojí s ekonom-
kou pí Němcovou — dotace jim bude vyplacena v hotovosti. 

 

• Členská základna TJ, SK 

E-mailem budou TJ, SK zaslány přehledy o členské základ-
ně, některé TJ je obdržely na VH.  Žádáme TJ a SK o jejich 
aktualizaci. Změny v členské základně, proveďte přímo do 
excelové tabulky, která Vám přijde z RS ČSTV Jihlava a po 
uložení ji odešlete zpět také e-mailem. V případě žádných 
změn, nám prosím toto písemně oznamte. Nejpozdější ter-
mín aktualizace je do 30. listopadu 2010. 

 

• Investiční program ČSTV pro rok 2011 

Na základě rozhodnutí VV ČSTV o zahájení přípravy Inves-
tičního programu ČSTV na rok 2011, se na Vás obracíme 
s výzvou na přípravu podkladů a zaslání požadavků na po-

skytnutí investičních dotací ze státního rozpočtu určených 
na podporu rozvoje a obnovy materiálně technické základny 
ve sportu, která je ve vlastnictví subjektů sdružených 
v ČSTV, případně v jejich výhradním a dlouhodobém 
nájmu, a to minimálně na období 15ti let od doby poskyt-
nutí dotace, respektive od doby předání díla konečnému 
příjemci ( TJ/SK ).  

Navrhované investiční akce musí být realizovány nejpoz-
ději do 30.11. 2011. Pokud je akce prováděna na základě 
stavebního povolení musí být do konce roku 2011 vydáno i 
kolaudační rozhodnutí nebo kolaudační souhlas.  

Navrhované investiční akce musí odpovídat podmínkám 
stanoveným v „Zásadách Ministerstva školství mládeže a 
tělovýchovy pro poskytování, čerpání a zúčtování dotací  
ze státního rozpočtu, určených na podporu rozvoje a obnovy 
materiálně technické základny ve sportu“ v platném znění 
pro rok 2011, a zároveň musí být doloženy všemi povin-
nými přílohami. Termín odevzdání všech podkladů 
na RS ČSTV Jihlava je do 20. 8. 2010. 

Upozornění: 

TJ, SK, které budou žádost podávat prostřednictvím 
RS ČSTV již nemohou tuto žádost podávat na MŠMT 
přímo, neboť dvojí žádost na stejný účel bude auto-
maticky vyřazena ! 

Další informace najdete na  

 http://www.cstv.cz/investicni.htm 

 

• Prázdninový provoz RS ČSTV Jihlava 

Pondělí 8 — 15 hod. (ekonomika - pí Němcová),  

Úterý, čtvrtek a pátek 8 — 13 hod. 

Středa 8 — 15 hod. 
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Informace pro TJ, SK 

Fotografie z jed-
nání 22. VH RS 
ČSTV Jihlava 

 

 

 

Viktor Kopuletý z 
SKST Třešť pře-
bírá Čestný od-
znak ČSTV  



Usnesení 22. Valné hromady RS ČSTV Jihlava 

Usnesení č. 1 

Valná hromada RS ČSTV Jihlava schvaluje: 

1. Zprávu o činnosti RS ČSTV Jihlava, včetně kontroly usnesení. 

2. Zprávu o hospodaření RS ČSTV Jihlava za rok 2009 a návrh 
usnesení uvedený v části VII. zprávy o hospodaření na straně 20. 

3. Zprávu Revizní komise RS ČSTV Jihlava. 

4. Návrh rozdělení finančních prostředků na rok 2010 a návrh 
usnesení uvedený v části IV. tohoto návrhu na straně 32. 

5. Rozpočet RS ČSTV Jihlava pro rok 2010 ve výši 925 000,- Kč. 

6. Všechny plánované a schválené dotace mohou být sdruženým 
subjektům rozděleny pouze v případě jejich obdržení z příslušných 
dotačních zdrojů. V případě, že RS ČSTV Jihlava neobdrží všechny 
plánované zdroje, mohou být dotace kráceny, popř. nepřiděleny. 

7. TJ, SK, které nesplní v řádném termínu statistické povinnosti 
vůči RS ČSTV Jihlava, anebo se bez omluvy nezúčastní jednání 
Valné hromady RS ČSTV Jihlava neobdrží dotace z žádných zdrojů. 

Delegáty na krajskou valnou hromadu KS ČSTV Vysočina ve slože-
ní: Šmrha, Holub, Doležal, Birnbaum, Havlík. 

 

Usnesení č. 2 

Valná hromada Regionálního sdružení ČSTV Jihlava ukládá Vý-

konnému výboru RS ČSTV Jihlava: 

1. Udržovat a rozvíjet spolupráci mezi tělovýchovnými subjekty a 
samosprávami ve městech, městysích a obcích našeho regionu. 

2. Účinně spolupracovat s krajskou samosprávou, Krajským 
úřadem a volnočasovou komisí Krajské rady. 

3. Spolupracovat s Krajským sdružením ČSTV Vysočina a kraj-
skými sportovními svazy. 

4. Spolupracovat s VV ČSTV a podporovat snahy o další zviditel-
ňování tělovýchovy a sportu. 

Rozdělení prostředků z programu Sportuj s námi ve výši 69 100,- 
Kč nechat plně v kompetenci Výkonného výboru. 

 

Usnesení č. 3 

Valná hromada Regionálního sdružení ČSTV Jihlava bere na vě-
domí: 

1. Zprávu o hospodaření okresních sportovních svazů za rok 
2009. 

2. Zprávu o vyúčtování státních prostředků a dotace kraje Vyso-
čina za rok 2009. 

3. Zprávu o inventarizaci. 

4. Výsledky pasportizačního šetření RS ČSTV Jihlava. 

5. Informace o stavu členské základny k 31. 12. 2009. 

3. jednání VV RS ČSTV Jihlava, které se konalo 29. 
června 2010 projednávalo: 

A) Závěry a usnesení 22. VH RS ČSTV Jihlava 

B) Koncepční výhled kraje Vysočina v oblasti volnočaso-
vých aktivit a sportu na léta 2010 – 2013 

C) Ekonomiku RS ČSTV Jihlava za první polovinu roku 
2010 

D) Návrh na rozdělení státní dotace Sportuj s námi 
2010, dotace kraje Vysočina na sportovní akce mlá-
deže a finanční prostředky KS ČSTV Vysočina 

E) Návrh na rozdělení dodatečné státní dotace progra-
mu Údržba TVZ 2010 

F) Investiční program ČSTV 2011 

G) Problematiku založení „Sdružení sportovních organi-
zací města Jihlava“ 

H) Informace o rozvoji sportovní infrastruktury—
výstavba sportovní haly v Dolní Cerekvi. 

 

 2. jednání VV RS ČSTV, které se konalo 12. 
května 2010 projednávalo: 

A) Ekonomickou situaci RS ČSTV Jihlava 

B) Zprávu revizní komise RS ČSTV Jihlava 

C) Informace z jednání Všesportovního kolegia kraje 
Vysočina v souvislosti s dotací pro mládež v roce 
2010 — snížení celkové dotace pro všechny střešní 
organizace z 6 mil. Kč na 4 mil. Kč 

D) Přípravu 22. VH RS ČSTV Jihlava 

E) Investiční program ČSTV pro rok 2011 

F) Návrh na rozdělení státní dotace na údržbu a provoz 
TVZ v roce 2010. 

  

 

 

 

Informace VV RS ČSTV Jihlava 
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Schválené usnesení 22. VH RS ČSTV Jihlava 



ČERVEN 2010 

Chlouba městysu Dolní Cerekev — nová 

sportovní hala. 

RS ČSTV Jihlava chválí 

Jsme na webu: 

www.cstv.cz/jihlava 

      

     Páteční odpoledne 25. června 2010 znamenalo pro městys Dol-
ní Cerekev významnou sportovní událost - otevírání nově zrekon-
struované a kompletně přestavěné sportovní haly. Původní hala 
neodpovídala díky svým rozměrům požadavkům kladeným na 
současné nejvyšší házenkářské soutěže. Z tohoto důvodu se 
městys rozhodl pro celkovou rekonstrukci haly, která stála téměř 
12 mil. Kč. V pátek odpoledne byla celá etapa završena slavnost-
ním otevřením. Ceremoniálu se zúčastnili mimo jiných významní 
hosté - hejtman kraje Vysočina Jiří Běhounek, exposlanec Parla-
mentu ČR Vladimír Hink, zástupci dodavatelských firem, zástup-
ce svazu házené Chvalný i zástupce ČSTV Vítězslav Holub. 

     V úvodu krátce shrnul historii této významné investiční akce 
starosta městysu Dolní Cerekev Zdeněk Jirsa, poté vystoupili 
postupně se svými příspěvky ostatní hosté. Po slavnostním pře-
střižení pásky sehráli žáci místní TJ přátelské utkání s celkem 
Dukly Praha a poté nastoupil na hřiště tým dorostenců proti dol-
nocerekvickým mužům. Přestávky byly vyplněny vystoupeními 
domácích mažoretek a taneční skupiny „BAILADÓRAS“.  

     Celé sváteční odpoledne pulzovalo výbornou atmosférou, skvě-
lým vystoupením házenkářů, úsměvy a radostí všech zúčastně-
ných.Ocenění -  poděkování se dostalo starostovi i zastupitelům 
městyse Dolní Cerekev za významný počin při budování sportov-
ní infrastruktury v regionu z rukou zástupce VV ČSTV ing. Ví-
tězslava Holuba. 

A jak tuto stavbu hodnotí člen TJ Sokol Dolní Cerekev a 
zároveň člen VV RS ČSTV Jihlava Mgr. Jiří Havlík? 

 

 

      

Stavbu za 11,87 milionu korun provádělo pelhřimovské středisko 
PSJ, a. s. Nová moderní víceúčelová hala o rozměrech 40x20m s 
výběhovými zónami a hledištěm pro 150 diváků bude sloužit 
nejen místnímu házenkářskému družstvu či základní škole. Mo-
ravská divize PSJ tuto zakázku získala na základě výběrového 
řízení a vlastní stavební práce zahájila v září 2009. Nezačala 
však opravami původní tělocvičny, ale rovnou její demolicí. 

      Tělocvična v posledních letech nestačila především požadav-
kům zdejšího házenkářského družstva. Nevyhovovala mezinárod-
ním pravidlům házené a vzhledem k malému prostoru ji nebylo 
možné využívat ani ke komerčním účelům. Kryté sportoviště na-
bídne možnost nejen házenkářům, ale také hráčům volejbalu, 
florbalu a basketbalu, ale také halovému fotbalu či tenisu. Využí-
vat ho bude také místní mateřská a základní škola. Více informa-
cí o možnosti pronájmu získáte v kanceláři městyse Dolní Cere-
kev či na tel. čísle 567 315 014. 

Starosta městysu Dolní Cerekev Zdeněk Jir-

sa převzal z rukou ing. Vítězslava Holuba 

poděkování městysu Dolní Cerekev za vý-

znamný počin při budování sportovní infra-

struktuy v regionu 

V nové hale předvedli své házenkářské umě-

ní dolnocerekvičtí žáci proti Dukle Praha 


